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2018. évi beszámoló gyepmesteri feladatokról 

 

A váci menhely 1993. óta fogadja a gazdátlanná vált kutyákat. Az elmúlt évtizedek alatt 

csökkent a régióból beérkezett kutyák száma, ami az ivartalanító műtétek növekedésének és a 

chip bevezetésének köszönhető.  

A korábbi évek gyakorlatának megfelelően 2018-ben is napi rendszerességgel tovább folytattuk 

az állatmentő, állatvédő tevékenységeünket.  

 

Igyekeztünk begyűjteni a közterületeken gazdátlanul kóborló kutyákat, macskákat a 

gyepmesteri telepre vagy állapotuktól függően, ideiglenes befogadóinkhoz. Gondoskodtunk a 

beteg vagy sérült egyedek ellátásáról, részükre a saját vagy újgazda felkutatásáról. Tovább 

folytattuk a gyepmesteri telepen tartott állatok folyamatos ellátását, elhelyezési kenneljeik 

karbantartását, javítását bővítését. 

 

Az alapítvány évente 35-40 millió forintból gazdálkodik, ebből a pénzből kell kitermelnie az 

állatorvosi költséget, az élelmezést (minőségi tápot kapnak az állatok, mert így kevesebbet kell 

költeni rájuk, hiszen ritkábban betegszenek meg) és a munkatársak bérét. Az állatorvos vagy a 

menhely munkatársai chipolvasó készülék használatával a kívánt adatok leolvasása után, 

azonnal értesítik a gazdit az elveszett jószág helyzetéről. Nem kell akár hetekig kutatni a 

tulajdonost, nem szomorkodik a kutyus a menhelyen, hanem máris indulhat haza a családjához. 

 

 A hazai állattartást 1998 óta az állatvédelmi törvény szabályozza, amit az elmúlt években 

alaposan átszabtak. 

 

Tekintettel arra, hogy az állatok mikrochippel történő ellátásának, illetve oltásának jogszabályi 

kötelezettségét a lakosság egy része (szankció nélkül) figyelmen kívül hagyja, az alapítvány a 

rendelkezésére álló - nem hatósági - eszközökkel igyekszik a tulajdonossal rendelkező, és 

rendszeresen közterületen felügyelet nélkül tartózkodó állatokat figyelemmel kísérni. 

Amennyiben egy kutya befogásra kerül, kizárólag a kötelező ellátást követően kerülhet vissza 

a tulajdonosához, így a következő alkalommal a tulajdonos személye azonosítható - ez a tény 

tapasztalataink szerint a tulajdonosokat jogkövető magatartásra ösztönzi. 

 

A telepről az állatok a korábbi folyamattól eltérően ivartalanítva, oltva és mikrochippel ellátva 
kerülnek ki, így megelőzzük, hogy a szaporulataik tovább fokozzák a tarthatatlan 
állománynövekedést, illetve, hogy tulajdonosaik figyelmen kivül hagyják a jogszabály által 
előírt kötelezettségeket. 

 

A községben jól mutatkozik a több éves együttműködésünk eredménye. Nincsenek kóbor 

ebek Sződliget utcáin, az alapítvány napi munkájának köszönhetően. 

 A leadások csökkentek. A lakosság közvetlen keresi meg a Zöld Menedéket, ha elhullott 

illetve leadandó állata van, ez nem terheli az önkormányzat költségvetését. 
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Az önkormányzati rendelések számokban 2018. tíz hónapjában: 

   

2018. kutyabefogás tetem /kg 

január  57 

február  46 

március                   1 41 

április                   1  

május               29 

június                   2              35 

július   

augusztus                   2  

szeptember  51 

október              1  

  

Reméljük munkánkkal elégedettek, panasz nem érkezett hozzánk. 

 

 

Vác, 2018. november 30.                                                               

 

 

                                                                                                                 Tisztelettel: Jess Kinga sk. 

 


